
Jednání Školské rady Základní školy Žďár nad Sázavou, Švermova 4

Kdy: 8.9.2015  v 15:30  hodin

Kde: ředitelna

Přítomni:  Mgr. Eva Kociánová, Mgr. Marek Koudela, Ing. Josef Klement, Hana 
Simajchlová,  Alena Prokopová, Mgr. Dana Králová

Hosté: PaedDr. Jaroslav Ptáček

Program:

1) Zahájení
2) Informace o začátku školního roku 2015/2016
3) Výroční zpráva
4) Různé

Ad 1)    Eva Kociánová přivítala členy ŠR a seznámila s programem.

Slovo paní Simajchlové, která členy ŠR informovala o přestupu svých dětí do ZŠ 
Nové Město na Moravě z důvodu přestěhování, proto odstupuje ze ŠR. 

Ředitel školy seznámil členy ŠR s připravovanými volbami nového kandidáta za 
člena ŠR z řad rodičů. Proběhnou v listopadu 14.11.2015 při příležitosti 
rodičovských schůzek.

Ad 2)   Informace k začátku školního roku 2015/2016:

- přípravný týden pedagogů, pedagogická rada
- seznámení se změnami právních předpisů
- školní řád
- rekonstrukce školy o prázdninách – šatny, hudebna, posilovna (zateplení, 

nová okna, oprava střechy), výměníková stanice
- na škole Zámek – fasáda
- p. učitel Suk o prázdninách zabezpečil s žáky školy pozemek a skleník

Zahájení školního roku 2015/2016 :

- počet žáků naší školy – 851
- místostarosta Ing. Klement s panem ředitelem navštívili žáky 1.tříd
- 6. ročník – harmonizační dny



- Wifi ve škole – zavedení
- naplnění družiny – velký počet žáků – vysvětlil p. ředitel
- Eva Kociánová seznámila členy ŠR se změnami v ŠVP – 9.ročník 5 hodin  

ČJ týdně

Ad 3)  Pan ředitel ještě před zasedáním zaslal členům Výroční zprávu 
k prostudování. Školská rada schválila výroční zprávu.

Ad 4) Eva  Kociánová informovala ŠR o připravované návštěvě polských dětí 
z družební školy, která se uskuteční od 17.9. -20.9.2015.

Místostarosta Ing. Klement seznámil členy  s přípravou města Žďáru na 
setkání družebních měst, které se uskuteční v srpnu 2016.

Dana Králová vznesla dotaz na změny v jídelně. Pan ředitel odpověděl ( na 
dotaz) a seznámil se změnami – nově otevřený bufet 14.9.2015 – nový 
sortiment zboží – Blažíčková Kristýna. Zároveň informoval o nárůstu počtu 
cizích strávníků ( po poklesu).

Návrh na příští setkání Školské rady – 27.1.2016 v 15.15 hodin.

Zapsal: M. Koudela


